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förlust i den Vägen. Hästarne äro också så dåliga, att man icke kan
sända dem pä längre häil; af denna anledning Och emedan Kom ifrån
Kuopio, om det icke af ve&er>b<örand>e uppköpes för kontant ifrån
närmste socknar, i alla händelser skulle komma för Sent, har jag
alldeles slagit ur hågen att disponera annat än 300 tunnor ifrån
Idensalmi.

Min hemställan om tillständ att få sanmankalla ombud ifrän länets
alla församlingar till en gemensam rådplägning, har jag redan motive
rat. Jag mäste nemligen befara, att det fortfarande undsättningssyste

10 met kunde i grund depraVera befolkningen, om man icke gjorde ett
försök att uppmuntra densamma, att med gemensamma krafter försö
ka hjelpa sig sjelf, om än aldrig så litet — ty undsättning å styrelsens sida
blir ju ändå ännu tillsvidare nödVändig. Om Herr Senatorns tid skulle
medgifva, att pä en Vecka komma hitupp för att leda förhandlingarne
Vid ett sädant möte, så tror jag, att det skulle hafVa goda följder — men
går det icke an, så skall jag bjuda till att göra mitt bästa. Jag måste
dock befara, att hela saken, säsom alltför ny och kanske icke tillräckligt
förberedd, stöter på patrull och icke Vinner nådigt godkännande.

Det åt vederbörande församlingar utlofvade kornet (1 450 tunnor af
20 Åbo partiet), måste i alla händelser utgifvas, NOch således såfort ske kan

hitsändaslj hufvudsakligast emedan många i förtröstan derpå, af mera
bemedlade, erhållit utsädeslån. Nägot litet kan ändå afdrages för de
partier, somjag nu här i Uleäborg afköpmännen som bäst upphandlar
och utgifver åt dem som från längsta häll hitkommit för att affiemta
Åbo-kornet, men det blir väl icke mycket öfver 100 tunnor. Kanske
ocksä a% det utlofvade Åbo kornet icke till fulla beloppet uttageS.

Kronofogden Hermansson ifrån Kemi är anländ och anmäler: att
kornutsädesbrist inom häradet icke försports, att Kreatur derstädes
endast undantagsvis störtat och ängarne icke äro skadade, men att

30 rågbroddarne voro så glesa att endast ifrän 1/3 till 1/2 af vanhgen
aflcastningen kunde förVäntas. Kanske dock att sistnämnde uppgift
framdeles kommer att lyda bättre.

Det är troligt, attjag i första hälften afJuli far till Kajana-härad, för
att inspektera derstädes pägäende större allmänna arbeten och se huru
det i allmänhet står till, sävida jag på halftannat år icke varit åt det
hället. Jag kan då vara hemma till tiden för rågutsädets utgifVande.

Med uppriktigaste högaktning och tillgifvenhet, har jag äran teckna
mig

Välborne Herr Senatorns
40 Odmjukaste tjenare

G. v. Alfthan
Uleåborg den 27 Juni 1867.
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50 B<äste> B<ror)

Från Mustiala expedierar jag i dag en und<erdänig> skrifvelse, den jag
anhäller om ett ytterligare anslag af 2 000 mark till vägen Tammela
Kalvola. Ofver 800 personer hafVa tillströmmat och det första anslaget
(75 tunno>r råg och 500. mark) räcker derföre ej länge. Jag har räknat
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ut att med den största hushällning ätgår 200. mark dagiigen, hvarföre
med1 de begärde 2 000 mark, de arbetssökande kunna sysselsättas och
födas 10. dagar Iängre, och ifail antalet nedgår ännu längre tid.
fattigdomen i dessa trakter är stor.

Din tillgifrie vän och tjenare
H. Molander

Mustiala d. 28. Juni 1867.

P. S. Ett skyndsamt svar pä hemställan vore nödige på det att
förstärkning af födoämnen må kunna i tid anskaffas. 10
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Wälborne Herr Senator!

Grefve Adlerberg, som för tillffihlet vistas i Gatschino, uppdrog åt mig
att till Herr Senatorn framföra hans tacksägelse för Herr Senatorns 20

skrifvelse och för relationen angäende utsigterna för jernvägen. Der
jemte bad Grefven Herr Senatorn hafva godheten att hos Baron
Nordenstam anliälla om päskyndande af Ständernas svar pä proposi
tionerna rörande bränvinsbränningen och jernvägen.

Annu har Grefven icke haft någon formlig föredragning hos Hans
Majestät Kejsaren, men hoppas snart fä tillffille till sådan, och då skall
ock frägan om 800. mark extra-pensior åt Statsrädinnan Björkman
afgöras. Föredragningslistan derom, godkänd af Grefven, ligger redan
frdig.

Bedröfligt är det med Uleåborgs Län, men om det öfriga landet fär 30

ett drägligt år och om nägon större afverkning i krono skogarna
der-uppe kunde fäs i gång, sä wore det måhända ännu möjligt att draga
befolkningen i sagde iän fram öfver nästa winter. Eljest wete wår Herre
hvad denna skall företaga.

Med wördnad och sann högaktning har jag äran förblifva
Wälborne Herr Senatorns

allerödmjukaste
tjenare

Robert Orn
S:t Petersburg den 3. Juu 1867. 40
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Väiborne Herr Senator.

Återkommen ifrån min inspektionsresa till Kajana härad, förefann jag 50

till min stora fägnad Kejserliga Senatens bifail till min hemställan
angående ett möte af förtroendemän ifrån kommunerna i länet. Om
fordringarne ifrån början icke ställes för högt, så vågar jag hoppas, att
detta möte icke kommer att blifva fruktlöst; man får icke förglömma,
att vi hafva att göra med en mycket okunnig och delvis till och med rä


